
Protokół Nr 4/2024
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Rady Miasta Płocka
w dniu 17 września 2024 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1530

Posiedzenie zakończyło się o godz. 1540.
Stan członków Komisji 3
Obecnych 3
Nieobecnych 0
Osób zaproszonych 7

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Spotkanie prowadził Pan radny Łukasz Pietrzak – Przewodniczący Komisji.

Projekt porządku obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu nr 3/2024 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta

Płocka z 20 sierpnia 2024 r.
3. Omówienie projektu uchwały na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w sprawie  skargi z

dnia 14.05.2024 r. na działalność Prezydenta Miasta Płocka.
4. Omówienie projektu uchwały na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w sprawie wniosku

Pana Jana Wyrębkowskiego z dnia 27 czerwca 2024 r.
5. Petycja  z  dnia  09.08.2024 r.  (wpłynęła  elektronicznie  do  Urzędu  Miasta  Płocka  w dniu

09.08.2024 r.) w sprawie uchwalenia aktu prawa lokalnego „Zasady budowy i użytkowania
przystani wodnych na terenie miasta Płocka”. – kontynuacja.

6. Petycja  z  dnia  20.08.2024 r.  (wpłynęła  elektronicznie  do  Urzędu Miasta  Płocka w dniu
20.08.2024 r.)  w sprawie formatu informacji  o złożonych petycjach zamieszczanych na
stronie internetowej Urzędu Miasta.

7. Omówienie korespondencji.
8. Sprawy różne i organizacyjne.
9. Zakończenie posiedzenia.

Ad pkt. 1
Przyjęcie porządku obrad.

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Szanowni  Państwo! Witam Państwa na posiedzeniu Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji.  Na
samym  początku  poproszę  o  sprawdzenie  obecność.  Poprosiłbym  o  pulpity.  Dziękuję.
Pracujemy w komplecie.”

Wynik głosowania   (sprawdzenie obecności)  :  
za – 3
przeciw – 0
wstrzymało się – 0
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Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Teraz Szanowni Państwo musimy przyjąć porządek obrad obrad dzisiejszej komisji. Jeżeli nie
ma  tutaj  żadnych  pytań  ani  uwag  to  poprosiłbym  o  głosowanie  nad  porządkiem  obrad.
Dziękuję.” 

Wynik głosowania (przyjęcie zmienionego porządku obrad):
za – 3
przeciw – 0
wstrzymało się – 0

Ad. pkt   2  
Przyjęcie protokołu nr 3/2024 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miasta Płocka z 20 sierpnia 2024 r.

Pan radny Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział: „W
kolejny  punkcie  mamy  przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego  posiedzenia  Komisji  Skarg  ,
Wniosków i Petycji z dnia 20 sierpnia 2024 roku. Jeżeli nikt z Państwa nie ma pytań do tego
protokołu to także poprosiłbym o pulpity do głosowania abyśmy mogli zagłosować. Dziękuję.” 

Wynik głosowania:
za – 3
przeciw – 0
wstrzymał się – 0

W wyniku głosowania protokół ze wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta Płocka z  
20 sierpnia  2024 r. został przyjęty.

Ad. pkt   3  
Omówienie  projektu  uchwały  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w  sprawie
skargi z dnia 14.05.2024 r. na działalność Prezydenta Miasta Płocka.

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan radny Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział: „W
kolejnym punkcie mamy omówienie projektu uchwały na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w
sprawie  skargi z dnia 14.05.2024 r. na działalność Prezydenta Miasta Płocka. Na poprzedniej
komisji o tym rozmawialiśmy, teraz mamy przygotowany projekt uchwały. Czy ktoś z państwa
radnych,  członków  komisji  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  tej  sprawie?  Nie  widzę.  Więc
poprosiłbym  o  pulpity  do  głosowania  abyśmy  mogli  zagłosować  za  projektem  uchwały.
Dziękuję. Jednogłośnie za.” 

Wynik głosowania:
za – 3
przeciw – 0
wstrzymał się – 0

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Ad. pkt   4  
Omówienie  projektu  uchwały  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w  sprawie
wniosku Pana Jana Wyrębkowskiego z dnia 27 czerwca 2024 r.

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pan radny Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział: „W
kolejnym punkcie mamy omówienie projektu uchwały na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w
sprawie wniosku Pana Jana Wyrębkowskiego z dnia 27 czerwca 2024 r.. Na poprzedniej komisji
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Pan Jan i Pan prezydent Artur Zieliński rozmawiali na temat tej sprawy z nami. Myślę, że temat
został wyczerpany, jeśli są jakieś pytania to poprosiłbym w tym momencie. Nie widzę pytań z
sali. Więc myślę, że możemy poprosić o pulpity do głosowania. Dziękuję. Dwa głosy za, jeden
głos przeciw.

Wynik głosowania:
za – 2
przeciw – 1
wstrzymał się – 0

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Ad. pkt   5  
Petycja  z  dnia  09.08.2024  r.  (wpłynęła  elektronicznie  do  Urzędu  Miasta  Płocka
w     dniu 09.08.2024 r.) w sprawie uchwalenia aktu prawa lokalnego „Zasady budowy  
i     użytkowania przystani wodnych na terenie miasta Płocka”.   – kontynuacja.  

Petycja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Pan radny Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział: „W
punkcie piątym mamy petycję z dnia  09.08.2024 r., która wpłynęła elektronicznie do Urzędu
Miasta  Płocka  w dniu  09.08.2024  r.  w  sprawie  uchwalenia  aktu  prawa  lokalnego  „Zasady
budowy i użytkowania przystani wodnych na terenie miasta Płocka”. Jako komisja zaprosiliśmy
na tą  komisję  wnioskodawcę.  Jednak  nie  pojawił  się,  więc  myślę  że  nie  mamy,  tutaj  Pan
mecenas chciałby zabrać głos.”

Pan Jarosław Szumański adwokat reprezentujący Urząd Miasta Płocka powiedział: „Szanowni
Państwo!  Miałem  nadzieję,  że  może  wnioskodawca,  tj.  autor  petycji  się  pojawi  i  trochę
sprecyzuje,  ponieważ  tutaj  przedmiotem  petycji  jest  to  aby  Rada  Miasta  uchwaliła,  jak
wskazuje autor  akt  prawa lokalnego pod tytułem „Zasady budowy i  użytkowania przystani
wodnych na terenie miasta Płocka”. Powiem szczerze, że nie bardzo wiem o jakim charakterze
aktu  autor  petycji  mówi,  ponieważ  generalnie  zasady  budowy,  warunki  budowy  takich
instalacji, urządzeń czy obiektów małej architektury jak przystanie regulują przepisy ustawy
prawa budowlanego i prawa wodnego, które określają jakiego rodzaju rozmiaru przystanie, na
jakich akwenach muszą mieć pozwolenie wodno-prawne, czy wystarczy zgłoszenie. Dlatego
wydaje  mi  się,  oczywiście  uchwała  rady  miasta  nie  może  w  żaden  sposób  modyfikować
przepisów ustawowych. Więc powiem szczerze, nie do końca wiem o jakiego rodzaju akcie
prawnym autor petycji miał na myśli, jaki to rada miasta miałaby uchwalić. Dziękuję.”

Pan radny Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział: „Z
braku obecności wnioskodawcy i jakby nie do końca sprecyzowanego przedmiotu petycji, jeżeli
nie ma pytań ze strony członków komisji to na kolejną komisję przygotujemy odpowiedź czyli
projekt uchwały w tym zakresie. Przechodzimy do kolejnego punktu.”

Ad. pkt   6  
Petycja z dnia 20.08.2024 r.  (wpłynęła elektronicznie do Urzędu Miasta Płocka w
dniu  20.08.2024  r.)  w  sprawie  formatu  informacji  o  złożonych  petycjach
zamieszczanych na stronie internetowej Urzędu Miasta.

Petycja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Pan radny Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział: „W
tym punkcie  mamy petycję  z dnia  20.08.2024 r.,  która wpłynęła elektronicznie  do Urzędu
Miasta  Płocka  w  tym  właśnie  dniu  w  sprawie  formatu  informacji  o  złożonych  petycjach
zamieszczanych  na  stronie  internetowej  Urzędu  Miasta.  Mamy  na  sali  Pana  Daniela
Urbańskiego  Dyrektora Wydziału  Organizacyjnego,  czy  chciałby się  Pan do tego troszeczkę
odnieść od strony ratusza. Poprosiłbym o włączenie mównicy.”
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Pan  Daniel  Urbański Dyrektor  Wydziału  Organizacyjnego  powiedział:  „Szanowny  Panie
Przewodniczący! Szanowni Państwo! Jeżeli  chodzi o wymóg ustawowy, dotyczący tego jakie
informacje powinny znaleźć się w rejestrze, to on jak najbardziej jest spełniony. Czyli mówimy
tutaj o artykule nr 8 ustawy o petycja z 2014 rok. Mowa tu o skanie petycji, dacie złożenia a
także, jeżeli podmiot wyrazi zgodę, nazwy podmiotu, imię, nazwisko. Na chwilę obecną nie
przewidujemy  wprowadzania  zmian  w  tym  rejestrze.  Oczywiście  przeanalizujemy  jak  to
wygląda w innych miastach i wtedy zdecydujemy o tym, czy ten przedmiot, którego dotyczy
petycja powinien zostać umieszczony na stronie,  czy też nie.”  aczkolwiek z doświadczenia,
czasami złożoność tych petycji jest trudna do określenia jednego tematu czy obszaru. Dziękuję
bardzo.”

Pan Jarosław Szumański adwokat reprezentujący Urząd Miasta Płocka powiedział: „Ponieważ
tutaj autor też wnioskuje o to ponieważ są petycje kierowane do prezydenta i do rady, tak jak
ja rozumiem wniosek, żeby było jedno miejsce w którym te petycje byłyby w jednym miejscu.
Czy uważa Pan że to ma sens?”

Pan  Daniel Urbański Dyrektor Wydziału Organizacyjnego powiedział: „To też jest kwestia,
którą możemy przeanalizować wspólnie z wydziałem do którego skierowane są petycje. Na
chwilę obecną faktycznie u nas  na stronie jest to rozdzielone. Petycje, które skierowane są do
Prezydenta  miasta  Płocka  są  w  innej  zakładce  a  w  osobnej  zakładce  występują  petycje
skierowane do Rady Miasta. Przeglądając inne BIP-y, ten podział też funkcjonuje. Nie jest to
wymagane ustawą,  żeby to  był  jeden rejestr.  Tak jak  wspominałem na początku,  wymogi
ustawowe są przez jednostkę samorządu wypełnione. Dziękuję.”

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Dziękuję. Czy ktoś z członków komisji ma do tego pytania? Proszę o udzielenie głosy Panu
Szymonowi.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ja może nie koniecznie, nie mam pytań. Mam
tylko taką gorącą prośbę,  że  jak  są normy ustawowe spełnione,  to  bardzo się  cieszę,  ale
żebyśmy przy analizach przede wszystkim kierowali się komfortem i wygodą mieszkańców. I to
jest moja jedyna przy tym. Dziękuję bardzo.”

Pan radny Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział: „My
skierujemy prośbę do wydziału, żeby jeszcze przejrzeli jak to wygląda na innych BIP-ach, no i
zrobimy tak, żeby faktycznie było wygodnie dla mieszkańców. No i wtedy wrócimy do tego
tematu na kolejnej komisji, kiedy podejmiemy w tej sprawie odpowiednią uchwałę.”

Ad. pkt   7  
Omówienie korespondencji.

Pan radny Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział: „W
kolejnym  punkcie,  w  omówieniu  korespondencji  mamy  wniosek  Pana  (*) o  wznowienie  i
kontynuację  skargi  z  dnia  10  października  2022 r.  na  działalność  pracowników Miejskiego
Ośrodka  Pomocy Społecznej  w Płocku  w sprawie  przekroczenia  uprawnień  i  niedopełnienia
obowiązku przez urzędników; pismo naszej komisji do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Płocku o udzielenie  aktualnych informacji  w związku z  powyżej  przedstawioną sprawą i
odpowiedź z Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Płocku o aktualnym stanie prawnym
powyżej przedstawionej sprawy. Z odpowiedzi  wynika, że sprawa jeszcze jest w SKO i  nie
została zakończona. Także myślę, że musimy jeszcze tą sprawę wstrzymać i nasze działania
komisji i poczekać na rozpatrzenie w SKO. Wtedy będziemy mogli do tego wrócić, ba na razie
nie mamy podstawy aby dalej procedować ten temat. Czy są do tego jakieś pytani9a? Czy tak
jak mówię wstrzymujemy się i  czekamy jak przyjdzie jakaś informacja z MOPS-u odnośnie
rozwinięcia sprawy w SKO. Dziękuję”
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Ad. pkt 9
Sprawy różne i organizacyjne.

Pan radny Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział: „ W
sprawach różnych i organizacyjnych najbliższe posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
zaplanowane jest na dzień 22 października br. tj. wtorek także o godz 15.30.” 

Ad. pkt   10  
Zakończenie posiedzenia.

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Dziękuję Państwu za obecność i do zobaczenia na kolejnej komisji.”

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodniczący
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Rady Miasta Płocka
 /-/Łukasz Pietrzak

Protokołowała:
/-/Anna Gronecka

(*) - usunięto dane osobowe na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 6 września 2021 roku o
dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz. U z 2022 r. poz. 902)
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